
Zapisnik občnega zbora ADJ 
22. 1. 2002

Prisotni: Marko Pust, Stane Slavec, Jure Skvarč, Javor Kac, Mirko Kokole, Zorko Vičar, Nikolaj 
Štritof, Mihaela Triglav, Uroš Čotar, Urška Pajer, Igor Grom, Biba Grom, Aleš Berkopec, Borut 
Jurčič-Zlobec

Delovno predsedstvo: Uroš Čotar (predsednik), Mihaela Triglav (članica), Urška Pajer 
(zapisnikarica)

Dnevi red

1. Poročilo o delu društva v letu 2001 (Mare Pust)
glej prilogo

Kratek povzetek priloge:
- Mihaela dobro organizirala IMC,
- natiskano razširjeno poročilo s tabora,
- opravljeno veliko dela na observatoriju,
- redna mesečna predavanja,
- redni Mesečnik,
- nova oprema na observatoriju,
- začetki knjižnice v društveni sobi,
- pojavljanje v medijih.

2. Poročilo o obiskih na observatoriju in večjih posegih na njem (Igor Grom)
glej prilogo

Kratek povzetek priloge:
- observatorij je bil obiskan 47 dni,
- vložili smo od 200 do 250 delovnih ur,
- opazovalnih ur je bilo okoli 100 + Niko in Igor skupaj okoli 180 ur,
- dokončana kupola za Meada,
- postavljen steber za telematorja,
- zadelana luknja med drvarnico in spalnico,
- popravljena cesta,
- priprava drv za kurjavo.

3. Finančno poročilo (Stane Slavec)
glej prilogo

Kratek povzetek priloge:
- stanje 1. 1. 2001 689.461,43,
- prilivi v letu 2001 1.086.014,45,
- odlivi v letu 2001  1.324.101,39,
- stanje 31. 1. 2002 451.374,49.

4. Inventarno poročilo (Urška Pajer, Borut Jurčič-Zlobec)
glej prilogo

Kratek povzetek priloge:
- nova oprema: namizna lučka, okularji za C-8, tiskalnik Epson Color, UPS,
- za odpis: body fotoaparata Kiev C6, računalnika 286 in 486, televizor ČB, stari 

tiskalnik, 6 železnih postelj,
- izposojeno od AGO: focal reducer, fokuser.



Na poročilo se podpiše tudi Niko Štritof, ki je največ naredil pri inventuri.

5. Izvolitev novih članov IO in predsednika
- Iz IO sta izstopila Mare Pust in Aram Karalič. Za nova člana sta bila predlagana 

Bojan Dintinjana in Aleš Berkopec. Predlog je bil sprejet z večino.
- S predsedniškega mesta je odstopil Mare Pust. Za novega predsednika je bil 

predlagan Borut Jurčič-Zlobec. Predlog je bil sprejet z večino.

6. Določitev članarine za 2002
Predlagane so bile naslednje članarine:

- 1000 SIT za nove člane,
- 8000 SIT za zaposlene,
- 4000 SIT za vse ostale.

      Predlog je bil sprejet z večino.

7. Razno
- Mare Pust je predstavil delo skupine za spremenljivke ter svoje delo,
- Niko Štritof je pokazal CCD posnetke,
- Jure Skvarč je povabil k sodelovanju pri delu na observatoriju na Črnem vrhu člane, 

ki bi se radi ukvarjali z opazovanjem, programiranjem ter organiziranjem opazovanj.

Zapisala: Urška Pajer


